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Ambachtscentrum
Staat het college ervoor 
open om het 
ambachtscentrum uit te 
breiden, mede mogelijk te 
maken voor het opknappen 
van fietsen en daarmee bij te 
dragen aan de kennis van 
fietsonderhoud en het verder 
kunnen upcyclen van 
(gebruikte) fietsen. Zijn deze 
gesprekken met 
fietsfabrikanten, opleiders en 
evt caparis opgestart?

Ja, het college staat hiervoor 
open. Hier is nog niet 
specifiek over gesproken, 
omdat we vooralsnog bezig 
zijn met de structuur van het 
centrum. Als er interesse is 
vanuit bedrijven kan dat 
zeker in Heerenveen een 
plaats krijgen. In overleg met 
bedrijven zal deze vraag ook 
gesteld worden. Binnen de 
beoogde opleiding vanuit 
Caparis is deze 
ruimte/mogelijkheid er in 
ieder geval.


